
Akershus gjeterhundlag
Til stede: Sissel Modin, Anne Buer, Janna Oulie, Karianne Buer, Elin Holde Hegsvold, Geir Marring, Mina

Klaseie, Hege Andersen og Helge Aas

Til stede via teams: Karianne Kjelstrup og Ann Elisabeth Svanberg

Protokoll årsmøtet 30. januar 2024 kl. 19:00
Sted: Melnesveien 119. Enebakkneset (hos Geir Marring) / Teams

1. Åpning og konstituering

Styrets leder Geir Marring åpnet møtet og gav ordet til valgkomiteen v/ Helge Aas. Helge

fortalte om viktigheten av dyrevelferd i gjeterhund-arbeidet og hvordan det fremstår for

utenforstående. Han la frem en tanke om at laget bør ta en større rolle i miljøet og

fremme gjeterhund-arbeidet på en åpen og inkluderende måte.

Videre ble Geir valgt til møteleder og Elin Holde ble valgt til referent. Anne Buer og

Janna Oulie ble valgt til å underskrive protokollen.

Oppmøtet ble registrert og det var ingen innvendinger mot innkallingen eller agendaen

for møtet.

2. Årsberetning 2023
Alle fremmøtte hadde lest gjennom årsberetningen i forkant, og det ble bestemt at det
ikke skulle brukes tid på å lese denne høyt under årsmøtet.

Vedtak: Årsmøtet godkjente styrets årsberetning.

3. Regnskap 2023
Sissel informerte om et resultat på - 4425 kr. Årsaken til underskudd er en kjent sak og
ingen av de fremmøtte hadde noen innsigelser.

Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet for 2023.
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4. Budsjett 2024

Sissel leste gjennom budsjettet og det ble godkjent. I tillegg til nevnte inntekter er det et
ønske om å holde flere kurs, men dette forutsetter at vi finner område, sau og instruktør
som har tid. Det ble også kommentert at flere medlemmer vil gi mer inntekter, og at vi
bør delta på kåringer, årsmøte til Akershus Sau og Geit osv, for å møte aktuelle
medlemmer på deres arenaer.

Vedtak: årsmøtet godkjente budsjettet for 2024.

5. Kontingent for 2025
Det ble enstemmig bestemt at vi holder kontingenten på 200,- også neste år. Det ble
poengtert at vi bør få i gang mer aktivitet i laget før kontingenten økes, slik at
medlemmer får verdi for pengene.

6. Uttaksregler til NM 2024
Fjorårets uttaksregler ble først lest opp.

Det ble lagt frem forslag om å beholde reglene fra 2023, men fjerne regelen om at
fylkesmesterskapet ikke kan strykes. Forslaget ble vedtatt med klart flertall på 10 av 11
stemmer.

Det kom også et forslag om at eventuelle ekvipasjer som har kvalifisert seg til landslaget,
automatisk får plass til NM samme året som de skal gå for landslaget. Det er flere andre
fylker som har denne regelen, det vil kunne fungere motiverende for medlemmene og
en god belønning for de som gjør det så bra at de kommer med på landslaget. Forslaget
ble enstemmig vedtatt.

I 2024 har Akershus 4 plasser i NM og uttaksreglene blir som følger
● Poenggivende prøver: Fylkesmesterskapet + 2 landsprøvehelger (totalt 5 prøver).
● Hver ekvipasje kan stryke 1 valgfri prøve.
● Poengberegningen for landsprøver følger Norgesserien sitt poengsystem
● Poengberegningen for fylkesmesterskapet er:

○ 1. plass får poeng som en 3. plass i norgesserien (dvs. 43 poeng)
○ 2. plass får poeng som en 5. plass i norgesserien

● Hvis det ikke blir anledning til å starte på mer enn 1 landsprøve før NM, blir det
avholdt to distriktsprøver som da vil være uttakstevner. Poengberegningen for
disse blir i så tilfelle:

○ 1. plass får poeng som en 5. plass i norgesserien (dvs. 37 poeng)
○ 2. plass får poeng som en 7. plass i norgesserien
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● Landslagsplass inneværende år gir automatisk plass i NM.

○ Samme hund som har landslagsplass skal gå i NM. Hvis man ikke kan gå
med denne hunden, vil plassen gå videre til neste i uttaket.

○ Hvis man kvalifiserer 3 hunder totalt kan man selv velge hvilke 2 hunder
man vil gå med (en person kan gå med max 2 hunder i NM).

For å kunne representere fylket i NM må man være formelt og faktisk bosatt i fylket
minimum de siste 6 mnd før NM.

7. Fylkesmesterskap 2024
Det kom inn mange forslag til steder vi muligens kan ha FM. De er alle noe usikre med
tanke på antall tilgjengelige sau og tilgjengelig område. Her spiller dato også en viktig
rolle.

Det ble foreslått at det avholdes et medlemsmøte før 15. april (frist for å melde inn dato
for prøver), der dato og sted kan bestemmes. Medlemmene oppfordres til å undersøke
aktuelle steder og melde fra til styret før medlemsmøtet.

8. Norgesserien 2024
I forkant av årsmøtet mottok vi et brev fra Østfold Gjeterhundlag, der et samarbeid
skisseres. Samarbeidet innebærer at Østfold og Akershus bytter på å arrangere
landsprøve og nursery annethvert år. Medlemmene er positive til et samarbeid.

Før brevet kom hadde styret tenkt å foreslå at vi arrangerer nursery i stedet for
landsprøve i 2024. Medlemmene er enige og trekker frem positive sider ved å arrangere
en nursery. At det krever mindre jobb, enklere å finne egnet område mtp. mindre og
enklere bane tilpasset unghunder. Det er også bra for rekrutteringen at det holdes mer
lavterskel prøver i nærområdet.

Styret tar kontakt med Østfold Gjeterhundlag og arbeider for å få til et hensiktsmessig
samarbeid.

9. Rekruttering i laget
Det ble bestemt at det skal være mer fokus på rekruttering og aktiviteter for
nybegynnere i 2024.

Ann Elisabeth ønsker å bidra gjennom å stille sine jorder og sau til disposisjon for
kurs/treninger for klasse 1 og 2 ekvipasjer.
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Det ble også diskutert hvordan vi kan være mer synlige på sosiale medier, for å nå flere
potensielle medlemmer og bli bedre på å informere folk om hva som skjer i miljøet
(både innad i laget og i miljøet generelt). Geir har tilgjengelig utstyr for å spille inn
reportasjer, og ønsker å stille dette til disposisjon for laget.

Det ble poengtert at vi er avhengig av at alle i laget bidrar for å få til dette. Styret vil
tilrettelegge for mer aktivitet, men har ikke tid og kapasitet til å gjøre alt selv.

10 Innkommende saker
Det kom ikke inn noen saker til behandling på årsmøtet.

11 Valg av styreverv

● Elin Holde Hegsvold - Sekretær (Ikke på valg)
● Karianne Buer - Styremedlem (Ikke på valg)
● Geir Marring - Leder (På valg for 1 år) - GJENVALGT
● Sissel Modin - Nestleder / Kasserer (På valg for 2 år) - GJENVALGT
● Hege Andersen - Styremedlem (På valg for 2 år) - GJENVALGT
● Mina Klaseie - Vara (På valg for 1 år) - GJENVALGT
● Vara 2 (På valg for 1 år) - Ann Elisabeth Svanberg
● Valgkomite - Anne Buer og Janna Oulie
● Revisor - Helge tar over for Hilde Slette som ønsker å trekke seg.

_________________________________

Anne Buer

_________________________________

Janna Oulie




